
 
PROTOKÓŁ Nr  IV/07 

 
zwyczajnej SESJI Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 14 lutego 2007 r. 
                              w sali konferencyjnej przy Urzędzie Gminy w Krośnicach 
                                        
 
 Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 1300 a zakończyły o godzinie 1630. 
Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Krośnice Władysław Klucznik, który powitał 
zebranych radnych, Wójta Gminy Mirosława Drobinę, Zastępcę Wójta Witolda Sitarskiego,  
Skarbnika Gminy Marzenę Lis-Długosz, sołtysów wsi, przewodniczących rad sołeckich, 
kierowników zakładów pracy, radnych powiatowych, przedstawicieli prasy oraz wszystkich 
obecnych na sali.( lista obecności zał. nr 1 a,b,c ). 
Z kolei Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik stwierdził, Ŝe w sesji 
uczestniczy 15 radnych co stanowi niezbędne kworum przy którym Rada Gminy Krośnice 
moŜe obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik zaproponował  następujący porządek 
obrad : 
1. Otwarcie, stwierdzenie quorum, odczytanie porządku obrad 
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji                    
3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 
4. Wnioski i interpelacje radnych 
5. Podjęcie uchwał 
 

a/ w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Dolnośląskiego w   
     sprawie przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala Neuropsychiatrii w Krośnicach, 
b/ zmieniającą uchwałę Nr II/4/06 z dnia 1 grudnia 2006 r. w sprawie ustalenia składu  
     osobowego stałych komisji Rady Gminy Krośnice, 
c/  w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy na 2007 rok, 
d/  w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Krośnice, 
e/  w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
     Problemów Alkoholowych w roku 2007, 
f/  w sprawie regulaminu dodatków i innych składników wynagradzania nauczycieli oraz  
     warunków ich obliczania i wypłacania na rok 2007, 
g/  w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej parafii  
      rzymsko-katolickiej p.w. Wniebowzięcia N.M.P w Bukowicach udziału Gminy  
      Krośnice w nieruchomości zabudowanej nr 213/7 AM-1 w obrębie wsi Pierstnica, 
h/  w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej Pani  
     Czesławie Szpak udziału Gminy Krośnice w nieruchomości zabudowanej nr 213/7  
      AM-1 w obrębie wsi Pierstnica, 
i/    w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/165/05 Rady Gminy Krośnice z dnia 23 lutego 
      2005 r. w sprawie nadania Statutu MłodzieŜowej Radzie Gminy. 
 

 6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje 
 7. Sprawy róŜne 
 8. Zakończenie sesji 
Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy złoŜył wniosek o 
wprowadzenie w punkcie 5: 

- ppkt „j” podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. 
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-     ppkt  „k” podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli do Stowarzyszenia, 

- ppkt „l” podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wzniesienie obelisku 
         upamiętniającego zmarłych obywateli Niemiec pochowanych na terenie gminy  
       Krośnice. 
   

Rada  Gminy przyjęła jednogłośnie porządek obrad z wniesionym wnioskiem w sprawie 
wprowadzenia do porządku dodatkowych uchwał. 
 
ad 2 
 
Rada Gminy przyjęła protokół z poprzedniej III Sesji Rady Gminy jednogłośnie. 
 
ad 3 
 
Informację o działalności międzysesyjnej przedstawił Wójt Gminy Mirosław Drobina 
– która stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Radni nie wnieśli zapytań i uwag do przedstawionej informacji. 
 
ad 4 
 
Wniosków i interpelacji radni nie złoŜyli. 
 
ad 5 
 
Podjęcie uchwał 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik poinformował, Ŝe w dniu 9 lutego 
odbyło się posiedzenie wszystkich komisji Rady Gminy na którym analizowano projekty 
uchwał będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji i zaopiniowano je pozytywnie, a w dniu 
13 lutego br. odbyło się posiedzenie komisji Rewizyjnej na którym dopracowano projekt 
uchwały dotyczący planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 r. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Anna Wietrzyńska  odczytywała projekty uchwał, a 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik  poddawał je pod głosowanie i 
stwierdzał podjęcie uchwał. 
 
1. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie – 

podjęła Uchwałę Nr IV/ 14 /07 , w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 
Województwa Dolnośląskiego w sprawie przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala 
Neuropsychiatrii w Kro śnicach, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
2. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie -  
       podjęła  Uchwałę Nr IV/ 15 /07 zmieniającą uchwałę Nr II/4/06 z dnia 1 grudnia  
       2006 r. w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady 
       Gminy Krośnice, która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 
 
3. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie –  
      podjęła Uchwałę Nr IV/ 16 /07 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady  
      Gminy na 2007 rok, która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 
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      Po podjęciu uchwały głos zabrali: 
 
      Wójt Gminy Mirosław Drobina  -  stwierdził, Ŝe niepokoi  go plan pracy Komisji  
      Rewizyjnej, w którym przewidziano, jeszcze w m.-cu lutym kontrolę całokształtu pracy  
      krośnickiego ZUKu w latach 2004-2006 oraz  kontrolę całokształtu pracy Urzędu 
      Gminy, takŜe w latach 2004-2006. Wójt pytał – „jak mam rozumieć sformułowanie  
      „kontrola całokształtu”? Urzędnicy nie będą mogli wykonywać swoich zwykłych  
      obowiązków, tylko będą musieli pomagać komisji?”  Poinformował równieŜ, Ŝe w 
      2005 r. RIO przeprowadziła kontrolę całokształtu pracy Urzędu Gminy i jej wynik był  
      dla nas, poza drobnymi uwagami pozytywny. 
      Kontrola Urzędu w kształcie jaki proponuje Komisja Rewizyjna moŜe zupełnie  
      sparaliŜować pracę Urzędu, a przecieŜ wcześniej komisja nie miała aŜ takich szerokich  
      planów. Wójt Gminy wspomniał, Ŝe jego zdaniem, zakres pracy Komisji Rewizyjnej  
      dziwnie pokrywa się z zakresem dokumentów, o dostęp do których jeszcze przed  
      wyborami wystąpiło krośnickie PIS. – „Dlatego mam wątpliwości i uwaŜam, Ŝe jest to  
      polityczne działanie, polowanie na czarownice, a plan pracy Komisji Rewizyjnej  
      uwaŜam za polityczny!” 
      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej St. Bieganek – odpowiedział, Ŝe plan pracy  
      przyjęła większość członków komisji i jest on przygotowany w oparciu o Statut Gminy,  
      w którym mówi się o kontrolowaniu przez Komisję Rewizyjną całokształtu działalności  
      gminnych organów i instytucji. 
4. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie – 

podjęła Uchwałę Nr IV/17 /07 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Kro śnice, która  stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
5. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie – 

podjęła Uchwałę Nr IV/ 18 /07 w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych w roku 2007, która stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 
6. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie  – 

podjęła Uchwałę Nr IV/19 /07 w sprawie regulaminu dodatków i innych składników 
wynagradzania nauczycieli oraz warunków ich obliczania i wypłacania na rok 2007, 
która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Przed podjęciem uchwały głos zabrali: 
Radny Dziekan J. – pytał, czy ta uchwała reguluje takŜe dodatki dla wychowawców 
przedszkola? 
Dyrektor Zespołu Szkół i Przedszkola J. Nowostawska – stwierdziła, Ŝe według niej 
dodatek ten przysługuje takŜe nauczycielom przedszkola. 
Zastępca Wójta Sitarski W. – wyjaśnił, Ŝe Wójt Gminy zorganizował spotkanie 
Dyrektorów Szkół i Związków Zawodowych na którym zadeklarował podniesienie 
dodatku dla nauczycieli do kwoty 100 zł. Nikt,  tak jak Wójt Gminy, który jest 
nauczycielem, nie zna i nie rozumie  tak dobrze nauczycieli jak on sam. Stwierdził, Ŝe tak 
wysokiego dodatku nie ma wiele szkół. Opinia  Związków Zawodowych w tym temacie 
jest pozytywna. 
 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił  10 minutową przerwę w obradach. 
 
Po przerwie. 
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7. Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie –  
      podjęła Uchwałę Nr IV/ 20 /07 w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaŜy w  
      drodze bezprzetargowej parafii rzymsko-katolickiej p.w. Wniebowzięcia N.M.P w  
      Bukowicach  udziału Gminy Krośnice w nieruchomości zabudowanej nr 213/7 AM-1  
      w obrębie wsi Pierstnica, która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu  
 
8. Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie –  
      podjęła Uchwałę Nr IV/ 21 /07 w sprawie drodze bezprzetargowej Pani Czesławie  
      Szpak  udziału Gminy Krośnice w nieruchomości zabudowanej nr 213/7 AM-1 w  
      obrębie wsi Pierstnica, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
9.  Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie  –  
       podjęła  Uchwałę Nr IV/ 22 /07 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/165/05 Rady  
       Gminy Krośnice z dnia 23 lutego 2005 r. w sprawie nadania Statutu MłodzieŜowej  
       Radzie Gminy, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
10.  Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie –  
       podjęła  Uchwałę Nr IV/ 23 /07 w sprawie zmian budŜetu gminy na rok 2007,        
       która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
11.  Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie  –  
       podjęła  Uchwałę Nr IV/ 24 /07 w sprawie delegowania przedstawicieli do  
       Stowarzyszenia,  która stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
12.  Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie –  
       podjęła  Uchwałę Nr IV/ 25 /07 w sprawie wyraŜenia zgody na wzniesienie obelisku  
       upamiętniaj ącego zmarłych obywateli Niemiec pochowanych na terenie gminy  
       Krośnice, która stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
       Przed podjęciem uchwały głos zabrał: 
 
       Zastępca Wójta Gminy Sitarski W. – wyjaśnił, Ŝe chodzi o ustawienie w lapidarium  
       przy Urzędzie Gminy głazu, na którym znalazłby się napis w języku polskim i  
       niemieckim: ”Pamięci naszych zmarłych, Ziomkostwo Milicko-Krośnickie 2007 r.” 
       Wspomniał o tym, Ŝe takie tablice są juŜ w śmigrodzie, Cieszkowie i Miliczu a tablicę 
       ufunduje strona niemiecka, gmina zajmie się tylko przywiezieniem kamienia. „Sami  
       staramy się o upamiętnienie naszych rodaków zmarłych na wschodzie, więc ta  
        inicjatywa jest czymś oczywistym” – powiedział na zakończenie swojej wypowiedzi. 
 
ad 6 
 
W związku z tym, Ŝe radni nie zgłosili wniosków i interpelacji, odpowiedzi nie było. 
 
ad 7 
 
Sprawy róŜne 
 
Sołtys Morka J. – poruszył kilka spraw a mianowicie : 

- zwrócił uwagę na kwestię roznoszenia nakazów płatniczych mówiąc – „przez 38 lat jako 
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sołtys roznosiłem mieszkańcom nakazy bezpłatnie, a teraz robią to urzędnicy gminy czy 
tez wynajęci kurierzy za jakąś tam odpłatnością. Nie chodzi mi o tę odpłatność, ale 
przecieŜ dla sołtysów było to zawsze okazją do bezpośredniego kontaktu z 
mieszkańcami,” 

- wnioskował o wycinkę starych drzew w Brzostowie, które stwarzają niebezpieczeństwo, 

- mówił takŜe o śmieciach leŜących wzdłuŜ drogi na terenie gminy, 

- apelował o odśnieŜanie  dróg bocznych, gdzie mieszkają osoby starsze, a są odcięte od 
świata, 

- wspomniał o konieczności naprawy dróg, a szczególnie zaklejenia dziur w drogach 
gminnych, 

- mówił o konieczności zakupu agregatów na stacjach przesyłu wody. 
 

Sołtys Słowik R. – zwrócił uwagę na dramatyczny stan drogi wiodącej na cmentarz w 
Bukowicach oraz mówił o złym stanie innych dróg w Bukowicach. 
 
Sołtys  Sowiński J. – poruszył kilka spraw a mianowicie: 

- wnioskował, aby remont świetlicy poszerzyć o  przełoŜenie dachu, 

- zwrócił uwagę na to, Ŝe przy obiektach po byłych PGR „fruwa” papa i naleŜy to 
zabezpieczyć, 

- mówił o konieczności  czyszczenia rowów przy drogach gminnych, 

- wspomniał o konieczności zakupu  30 kręgów do zasypania rowów przydroŜnych. 
 

Przew. Rady Soł. Dziedzic J. – pytał, czy jest juŜ ustalony termin zakończenia remontu 
świetlicy wiejskiej w Pierstnicy? Pytał równieŜ, kiedy będą naprawiane drogi gminne na 
których wybiły się dziury i nie moŜna przejechać? 
 

Pan Biały J. – wyraził swoje zaniepokojenie tym, Ŝe w Centrum Kultury w Krośnicach 
zostanie otwarta kawiarnia, w której będzie sprzedawany alkohol. Pytał,  jak to się ma do  
przyjęcia w dniu dzisiejszym na sesji programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych? 
 
Dyrektor GZKiB Monastyrska J.  – „ Decyzja o pozwoleniu na sprzedaŜ alkoholu w 
kawiarence  w Centrum moŜe budzić pewne wątpliwości. Proszę jednak pamiętać, Ŝe alkohol 
nie moŜe być sprzedawany nieletnim. Przetarg na prowadzenie kawiarenki wygrał P. Garnyś, 
który podobną działalność prowadzi równieŜ w domach kultury w Miliczu i w Sułowie” – 
powiedziała Dyrektor Monastyrska. 
Zapewniła takŜe, Ŝe jeŜeli jednak okaŜe się, Ŝe doszło do jakichś nieprawidłowości, zostanie 
z nim rozwiązana umowa. 
 
Przew. Rady Soł.  Tchórzewski R. –  wspomniał o obniŜeniu kosztów wody, Energetyka 
powinna odpowiadać za awaryjność sieci, proponował aby zwrócić się do Energetyki o 
partycypację w kosztach zakupu agregatów prądotwórczych, pytał, dlaczego gmina wiąŜe się 
ze Stowarzyszeniem Gmin i Powiatów Doliny Baryczy? 
 
Przew. Rady Soł. Wild H. – pytała, co będzie z dodatkowym oświetleniem w Lędzinach? 
 
Radny Skrzypczyk K. – jako pracownik ZUKu zwrócił się z prośbą aby  informować ZUK 
o tym gdzie leŜą rozsypane śmieci. Wyjaśnił takŜe fakt  braku moŜliwości odśnieŜania 
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bocznych dróg ( samochód z pługiem nie moŜe tam wjechać). 
 

Radny Dziekan J. – zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o interwencję w sprawie 
rozkopanej ul. Miodowej w Wierzchowicach. Mieszkańcy skarŜą się na przeciągający się 
remont i brak dojazdu do swoich posesji. 
 
Radna Adamus Z. – zwróciła się do przedstawicieli prasy a szczególnie do Pani M. 
Czapczyńskiej o to, aby prawdziwie i rzetelnie przedstawiała w gazecie fakty, czy to z  
przebiegu zebrań wiejskich, czy z sesji. 
 

Radna Wietrzyńska A. – pytała Wójta Gminy jak przedstawia się sprawa mieszkań 
socjalnych na terenie gminy? 
 

 Wójt Gminy Drobina M.  – odpowiedział na pytania i wnioski następująco: 

- wyjaśnił, Ŝe opłacenie kurierów przy roznoszeniu nakazów jest nawet o 50 % tańsze, niŜ 
korzystanie z usług poczty, zapewnił, Ŝe w bieŜącym roku sołtysi będą dostarczali 
nakazy płatnicze mieszkańcom. 

- w ramach prowadzonego remontu świetlicy w Pierstnicy nad starą kuchnią zostanie 
wymienione  poszycie dachowe a nad pozostałą częścią obiektu blacha zostanie 
zabezpieczona. Remont świetlicy powinien zakończyć się do końca wiosny. W 
bieŜącym roku są planowane doŜynki gminne w świetlicy w Pierstnicy. 

- w ostatnim czasie wszędzie mówi się o reaktywowaniu Spółek Wodnych, wieś 
Pierstnica jest „nieskładkowa”. W tych wsiach, gdzie mieszkańcy opłacają Spółki 
Wodne jest juŜ duŜo zrobione. Co roku  do pieniędzy zebranych od mieszkańców są 
dotacje z Gminy oraz z Unii i sukcesywnie za te pieniądze są wykonywane udroŜnienia 
rowów. 

- zapewnił, Ŝe Przewodniczący Rady Gminy sygnalizował juŜ wczoraj o problemie drogi 
na cmentarz. W ciągu najbliŜszych dni do Bukowic pojedzie przedstawiciel firmy, która 
na zlecenie gminy remontuje drogi i przygotuje wszystko do natychmiastowego remontu 
nawierzchni drogi na cmentarz. 

- staramy się uzupełniać dziury na drogach gminnych jednak tragedią na naszym terenie 
są drogi powiatowe. 

- w sprawie wycięcia drzew naleŜy skontaktować się z Panem Warzyńskim  W. w 
Urzędzie Gminy. 

- oświetlenie uliczne będzie sukcesywnie uzupełniane ale więcej problemów będzie tam  
      gdzie trzeba budować  piąty kabel. 

- przejęliśmy  budynek pralni na mieszkania komunalne, mamy duŜe oczekiwania  
      związane z tym budynkiem, zrobimy remont, jest juŜ wykonany projekt. 

- agregaty prądotwórcze na stacje uzdatniania wody zostaną zakupione. 

- prosił mieszkańców Wierzchowic o cierpliwość w przedłuŜających się pracach przy 
budowie kanalizacji na którą wpływ ma między innymi obecna pogoda. 

- wyjaśnił sytuację gminy Krośnice i udziału w Stowarzyszeniu Gmin  i Powiatu Doliny  
Baryczy. Oprócz płacenia składek od 2 lat nic z tego udziału nie wynika, nic z tego nie 
mamy. Gmina nie jest zapraszana na posiedzenia, Stowarzyszenie nie prowadzi Ŝadnych 
działań promocyjnych, broszur, informacji itp. Aby uzyskać dofinansowanie z Unii 
trzeba mieć projekty na kanalizację itp. Nasza gmina takie projekty na kanalizację całej 
gminy posiada, natomiast w Stowarzyszeniu tego nie ma. 
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Radna Wietrzyńska A. – chciałabym, Ŝeby wreszcie raz na zawsze zakończona została 
sprawa podwyŜki za wodę i ścieki. Podjęliśmy złą decyzję, to prawda, ale ja mam w dalszym 
ciągu zwykły, ludzki Ŝal i przeświadczenie, Ŝe niektórzy radni  wiedzieli, Ŝe „pchamy się w 
„kanał” i nic nie zrobili i mają z tego powodu teraz satysfakcję. Odczytała takŜe fragment 
skargi na Wójta złoŜonej na ręce Przewodniczącego Rady Władysława Klucznika dotyczącej  
procedury uchwalania taryf za wodę i ścieki na 2007 rok. 
 
Radna Adamus Z. – potwierdziła, Ŝe radny Skrzypczyk tłumaczył na korytarzu wyjaśniał 
zasady  ale do końca  nie wiedziałam jakie z tego mogą być konsekwencje. Na wszystkich 
zebraniach wiejskich słyszę od Pana Sekretarza Gminy Dariusza Stasiaka, Ŝe Rada jest zła, Ŝe 
nie ma współpracy z Wójtem  itp. A my przecieŜ chcemy pracować dla dobra tej gminy. 
Mam szczerą nadzieję, Ŝe współpraca z Wójtem zacznie nam się układać dobrze.. 
 
Radna Powszek M. – tłumaczyła, Ŝe w wyciągu z ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w 
wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, który rozdano radnym przed rozpoczęciem sesji 
na której zapadła decyzja w sprawie stawek za wodę i ścieki, zabrakło miedzy innymi ustępu 
nr 6 mówiącego, Ŝe Rada Gminy moŜe podjąć uchwałę o dopłacie do taryfowych stawek 
wody, a dopłatę te gmina przekazuje przedsiębiorstwo wodno-kanalizacyjnemu. Tego punktu 
tam zabrakło i dlatego nie mieliśmy więc pełnej wiedzy w tym zakresie. 
 
Wójt Gminy Drobina M.  - skomentował – przyznajecie się do błędu, a jednocześnie 
składacie na mnie skargę, zarzucając świadome wprowadzenie radnych w błąd. Przedstawił 
w odpowiedzi pismo które skierował do Przewodniczącego Rady Gminy gdzie między 
innymi napisał.... Ŝe wysoka podwyŜka opłat za wodę i ścieki wynika z decyzji, które podjęła 
koalicja PSL-PIS. To jest skandal. PrzecieŜ jest protokół z tamtej sesji, posiedzenia są 
nagrywane, moŜna przypomnieć sobie jak to wyglądało, jak Przewodniczący Rady Gminy 
informował o mojej deklaracji na temat znalezienia środków w budŜecie na dopłatę do wody. 
Nikt nie miał zamiaru wprowadzać radnych w błąd, a wy ten błąd popełniliście sami i teraz 
musicie się z tego tłumaczyć! 
 
Radna Wietrzyńska A.- próbowała uspokoić sytuację.  Stwierdziła, Ŝe są pewne rzeczy, 
których nazwać nie moŜna, a które od początku kadencji wisiały tutaj w powietrzu. Ale 
przecieŜ ostatecznie, jako radni mamy te same cele co Wójt, a mianowicie pracować dla 
dobra naszej gminy. Zaapelowała do radnych o zakończenie sporu.  
 
Wójt Gminy Drobina M. -  - coś wisiało? Zapytał. Tak wisiało ale nad wami, nie nade mną. 
Ale na mnie spadło! Ja podaję wam rękę, a wy ją odrzucacie! 
 
Radny Dziekan J. – zarzucił  Wiceprzewodniczącej Rady Annie Wietrzyńskiej, Ŝe w swoim 
publicznym wystąpieniu na łamach gazety wytknęła złą pracę radnym poprzedniej kadencji. 
PrzecieŜ w poprzedniej kadencji, z powodu terminów wynikających z procedury, radni w 
ogóle nie mogli zająć się sprawą taryf wody. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Wietrzyńska A. – odpowiadając radnemu Dziekanowi 
J. sugerowała, Ŝe źle odczytał intencję zawartą w liście. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Klucznik Wł . – powiedział: „sadzę, Ŝe udowadnianie sobie 
win nawzajem nie ma teraz sensu. Wszyscy mamy na uwadze dobro naszej gminy. Zmienił 
się układ polityczny ale chcemy razem współpracować i dołączyć się do sukcesów 



 

 

8

osiąganych przez krośnicką gminę. Jeśli się nie dopasujemy i nie podejmiemy współpracy, to 
nic z tego nie będzie”. 
 
 
 
 
ad 8 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik 
zamknął obrady IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice o godzinie 16.30. 
 
          Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady Gminy 
       Aleksandra Kaczmarek                                                          Władysław Klucznik 
 
 


